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Hoek van Holland, 13 januari 2021 

 

Beste bewoners, 

In dit informatiebulletin willen wij als het actiecomité jullie informeren over de stand van 

zaken inzake de verkoopplannen van ons recreatieoord.    

Wij kunnen ons voorstellen dat jullie als bewoners zitten te springen op verdere informatie, 

daarom eerst maar eens een terugblik omdat er in de afgelopen weken toch wel een aantal 

belangrijke ontwikkelingen heeft plaatsgevonden. 

Op 16 december 2020 heeft het eerste overleg plaatsgevonden met beide wethouders Bas 

Kurvers en Said Kasmi onder leiding van oud-wethouder en oud RAR-voorzitter Els Kuijper. 

Aangenaam verrast door een stabiele organisatie leek het erop dat er beweging was bij de 

wethouders en er waren er zelfs toezeggingen over een samenwerkingsverband 

(intentieverklaring) die op korte termijn vanuit de Coolsingel zou worden aangeleverd.  

Enkele dagen later, op 21 december 2020, waren beide wethouders volgens afspraak 

wederom gezamenlijk naar het Recreatieoord gekomen voor een volgend overleg. Echter 

werd helaas al snel duidelijk dat de wind weer uit de oude hoek waaide en werden gedane 

toezeggingen afgedaan als een verkeerde interpretatie van onze kant, hetgeen betekende 

dat we weer terug bij af waren. Els Kuijper, die helaas vanwege Corona niet bij dit overleg 

aanwezig kon zijn, heeft daar achteraf furieus op gereageerd via een e-mail naar beide 

wethouders en ook in een artikel in het NRC  heeft mevrouw Kuijper haar kritiek op deze 

gang van zaken publiekelijk gemaakt. 

Ook vanuit de gemeenteraad is heel veel kritiek over de aanpak van beide wethouders, in 

eerste instantie alleen vanuit de oppositie, maar door uitgebreid lobbywerk vanuit de RAR 

Plus ook later vanuit alle partijen in de gemeenteraad, die langzaam maar zeker steeds meer 

geïnformeerd raken over de asociale werkwijze van beide wethouders in dit verkoopproces. 

Mede hierdoor kregen alle raadsleden een steeds beter beeld wat voor onrust en verdriet 

deze meedogenloos gekozen route voor de bewoners van het recreatieoord betekent. 

Daarom, nogmaals grote complimenten voor alle gemeenteraadsleden die zich hebben 

verenigd in het verzet tegen deze Bas (Kurvers) de bulldozer en zijn kompaan Kasmi. 

Omdat ook de Gebiedscommissie (GC) vanuit Rotterdam een rol in dit proces krijgt 

toebedeeld in de toekomst van het recreatieoord, heeft de RAR Plus ook sinds kort en goed 
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contact met de GC. Het is ook goed om te vertellen dat de GC wat betreft hun 

wensen/ambities t.a.v. het recreatieoord op één lijn zitten met onze kernwaarden en zeker 

niet zitten te wachten op het zoveelste zielloze bungalowpark. 

Tot slot een hoopvol bericht: woensdagmorgen 13 januari 2021 is de commissie BWB bij 

elkaar geweest om te bespreken op wat voor manier de mensen kunnen inspreken op het 

inspreekmoment van de commissie BWB. Omdat voor woensdag 3 maart a.s. maar liefst 

meer dan 300 mensen zich hebben ingeschreven om in te spreken in de Commissie BWB was 

aanpassing en uitstel onontkoombaar hetgeen ertoe heeft geleid dat de gemeente haar 

regie diende te wijzigen. Daarom is besloten dit overleg om te zetten naar 14 april a.s. Wel is 

besloten om de insprekers te verzoeken de inspreekbeurten te koppelen op onderwerpen, 

zodat men niet 20 keer hetzelfde verhaal hoort. Men wil op deze manier naar ongeveer 30-

45 inspreekmomenten toe. Onduidelijk is wel wie hier de regie in zal nemen, dit wordt dus 

“nog vervolgd”.  

Eens te meer mag je concluderen dat het heel veel zin heeft gehad om op een fatsoenlijke 

manier actie te voeren en ons niet zomaar neer te leggen bij beslissingen van de overheid. 

De RAR Plus heeft als enig aanspreekpunt voor de gemeente al veel respect afgedwongen, 

maar laat duidelijk zijn dat de bewoners een gigantische rol hebben gespeeld in dit proces. 

Door alle massale, maar steeds fatsoenlijke acties, in alle media, weet iedereen in het 

stadhuis en omgeving dat het dossier Recreatieoord Hoek van Holland roodgloeiend heet is 

en dat niemand daar zomaar aan kan rotzooien zonder dat dit behoorlijke politieke gevolgen 

zal hebben.  

De reden van uitstel is dat de commissie BWB het noodzakelijk acht om de RAR Plus de tijd 

te geven een aantal zaken terug te koppelen naar de bewoners en te onderzoeken en dat 

gaat nu eenmaal een stuk eenvoudiger als het recreatieoord weer open is.  

Beste bewoners, we zijn er nog lang niet maar er is erkenning en beweging, dus er is hoop. 

 

Met vriendelijke groet, 

Het Actiecomité 

 

 


